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opleiding sloot vrij precies 
aan bij mijn werk en mijn 
interesses. Daar ging het om 
Of ik werkelijk iets heb aan 
die titel, kan ik nu niet zeg
gen. Ik denk datje carrière 
toch vooral afhangt van wat 
je presteert." 
De vergelijking tussen 
Nijenrode en de VU is snel 
gemaakt. "Nijenrode was veel 
gezelliger. We woonden met 
z'n allen op de campus en we 
maakten veel lol met elkaar. 
Voor m'n studie was ik al 
tevreden met een zesje voor 
een tentamen. Bovendien was 
Nijenrode veel kleiner. Er zijn 
tweehonderd eerstejaars en 
in totaal zo'n zeshonderd stu
denten." Dat zijn er ongeveer 
evenveel als het aantal eer
stejaars economie aan de VU 
toen Vos begon met stude
ren. 

"Aan de VU had ik veel min
der contact met medestuden
ten. Dat kwam vooral doordat 
ik wat ouder was en een baan 
had. Ik kwam niet naar de VU voor de sociale 
kanten van het studeren, dat had ik al 
gehad." Overigens vond ze de massaliteit aan 
de VU meevallen. "We hadden veel onderwijs 
in kleine groepjes en moesten vaak werkstuk
ken schrijven die met een paar medestuden
ten werden besproken." 

Ook was er een verschil in benadering tussen 
de VU en Nijenrode, dat van Vos absoluut 
geen hbo-opleiding mag worden genoemd. 
"Het is een universiteit hoor, alleen ga je 
maar tot het baccalaureaat. Het is praktischer 
gericht, met veel nadruk op vaardigheden en 
leren communiceren. De VU is academischer. 
Daar moetje voor een tentamen een paar 
dikke boeken lezen en dan uiteenzetten wat 

Econome Doubs Vos: "Amsterdam lijdt niet zozeer onder grote problemen, 
maar onder een slecht imago in het buitenland". 

de voor- en nadelen van de verschillende 
theorieën zijn. Ik vond het een heel nuttige 
aanvulling op mijn eerste opleiding." 

Eurotop 
Inmiddels is Vos weer de hele week in de 
weer voor projecten van de gemeente 
Amsterdam. Nu moet ze samen met een paar 
collega's de top van Europese leiders voorbe
reiden die op 1 6 en 17 juni plaatsvindt in de 
hoofdstad. "Het inhoudelijke werk gebeurt in 
politiek Den Haag, maar wij zijn verantwoor
delijk voor wat, zeg maar, op straat gebeurt, 
zoals de openbare orde en de veiligheid van 
de politici, want dat is wettelijk de taak van 
de burgemeester." 
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